
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO ESTE

N.º de Acta: 6

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 28. septiembre. 2021

Hora inicio / fin: 20:10 / 20:50

Lugar: Palau de la Festa, s/n. Sala Museo

Miembros Asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE Presidente (Partido Socialista – PSPV)

JORGE RIBES VICENTE Vicepresidente (PSPV)

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular)

VICKY AMORES HEREDIA A VV Rafalafena

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ A VV Gumbau

JOSÉ D. PARRA CUARTERO A VV Doctor Marañón y Adyacentes

ESTEBAN ADELL BOIX A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

Miembros Ausentes:

Sin designar Vecino (Ciudadanos)

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT A VV Rafalafena dels Tarongers

NURIA SOLSONA SORRIBES AMPA CP Lluis Revest

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión y antes de pasar al primer punto del
orden del día se procede a la toma de posesión del cargo de vocal de la Junta y del
Consejo  Municipal  del  Distrito  Este,  del  señor  Salvador  Hugo  López  Bernardo,  como
Vecino propuesto por la Alcaldía, sustituyendo a la señora  Ignacia Lorite Martínez. Para
ello se hace referencia al Real Decreto 707/1979, de 5 de abril, por el que se establece la
fórmula de juramento en cargos y funciones públicas.
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1º.-  Aprobación del  Acta de la sesión anterior de fecha  22 de  junio de
2021.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente indica en primer lugar, que aunque lamentablemente no se
pudo llevar a cabo la reunión del Consejo y Junta del mes de julio por falta de quorum, el
señor  Antonio  Costa,  Oficial-Jefe del  Servicio  de Prevención,  Extinción  de Incendios  y
Salvamento de Castellón, y que venía como invitado a esa reunión, tuvo a bien hacer una
exposición a rasgos generales del Plan de emergencias del Polígono del Serrallo, cosa que
agradecieron los miembros asistentes.

El señor Presidente invita a los miembros asistentes a que propongan nuevos
temas para llevarlos a las reuniones de las Juntas y puedan ser expuestos por Técnicos
competentes en esa materia con el fin de informar y aclarar dudas que pudieran surgir
sobre el mismo. El tema propuesto por los miembros asistentes para futuras reuniones es:
Jardinería y zonas infantiles en Castellón.

3º.- Ruegos y preguntas.

Interviene  Eva M.ª Jiménez Jiménez. La señora Jiménez, viene a confirmar las
palabras del señor Presidente, en cuanto a que se ha solucionado el tema del escalón roto
provocado por las obras del Indiana Bill, también que se han puesto bancos en la Av. Del
Mar y el semáforo que hay en el cruce de esa Av. con la Ronda Este se han revisado los
tiempos de paso de peatones, para evitar el atasco de vehículos en ese punto.

Interviene  Esteban Adell Boix. El señor  Adell hace un repaso a los siguientes
puntos:

Problemas de circulación en el Bulevar Vicente Blasco Ibáñez. Con relación a este
tema el señor Vicepresidente, comenta que hay un proyecto en marcha idéntico al que se
aplicó a la Av. Capuchinos, que consiste en eliminar los cruces del bulevar. En algunos de
ellos ya se han puesto hitos para bloquear el acceso. Solo está previsto y fuera de este
proyecto  antes  mencionado,  la  colocación  de  un  solo  paso  sobreelevado  en  todo  el
bulevar, principalmente por el alto coste del mismo.

El  señor  Adell  comenta  para  que  se  tenga  en  cuenta  que,  al  obligar  a  los
vehículos  a cambiar el sentido solo en los extremos del  bulevar, a parte de la rotonda
frente a la Ciudad de la Justicia, incrementará el  volumen de vehículos  en esos puntos
complicándose la circulación. El señor Vicepresidente comenta al respecto que ya se irá
viendo como evoluciona.

Pregunta si se van a arreglar todos los baches en el andén central del bulevar,
provocados principalmente por las raíces de los árboles. El señor Presidente comenta que
si.

Que se debería cortar el césped con mayor frecuencia.

Que los frutos que producen las palmeras caen al suelo y ensucian la acera. A ver
si se puede llevar a cabo algún tipo de actuación para evitarlo, como podarlas por ejemplo.

Si el conservatorio se va a ubicar en el solar frente a la Ciudad de la Justicia. Y si
es así habría que prever un problema de aparcamiento y circulatorio por la mayor afluencia
de  vehículos  en  esa  zona.  El  señor  presidente  comenta  al  respecto  que  aunque  esa
ubicación cuenta con muchas posibilidades de que se construya el conservatorio, todavía
no está decidida al cien por cien la ubicación definitiva.
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Se está produciendo en las últimas semanas botellón dentro de las instalaciones
del IES Sos Baynat, dejándolo todo lleno de suciedad. Se solicita mayor presencia policial
como medida disuasoria.

Mesas de ping-pong. El señor presidente comenta que está prevista la compra.

Interviene Sergio Toledo Llorens. El señor Toledo manifiesta la problemática que
suponen los solares, abandonados, llenos de hierbas, sucios, etc., de la zona Censal de
Castellón que están junto a zonas edificadas. Son un foco de ratas, cucarachas y otros
insectos y lo más peligroso son los incendios que pueden provocarse, sobre todo en la
época estival, como ya ha ocurrido recientemente (calle río Sena). Se solicita que obliguen
a los propietarios a la limpieza de los mismos.

Interviene  José  D. Parra Cuartero.  El  señor Parra, vuelve a incidir  temas que
todavía están pendientes por hacer o que su ejecución no es suficiente:

Que falta asfaltado y arreglo de aceras, varias calles: Moncada, Guitarrista Fortea,
Godofredo Buenosaires/Comanda Fadrell…

Falta Baldear  la  Plaza Doctor  Marañón y en general  más limpieza  en todo el
barrio.

Colocación de columpios para los niños en la zona que va desde plaza Fadrell a
plaza Doctor Marañón.

Interviene Vicky Amores Heredia. La señora Amores,vuelve a incidir temas que
todavía están pendientes por hacer o que su ejecución no es suficiente:

Falta dividir el local de la asociación de vecinos, en la calle Doctor Ferrán, con
unas puertas correderas.

Falta buscar una solución que de mayor seguridad en el paso de peatones de la
calle Benicarló, frente al bar Caracas, para acceder al Paseo de la Amistad.

Se  solicita  nueva  medición  en  plaza  Muralla  Liberal,  para  que  se  retire  la
denominación de zona PAZ.

Instalación de aparatos de ejercicio.

Falta  poda  en  el  barrio.  Debe  hacerse  en  las  épocas  que  corresponda.  Los
naranjos están enfermos.

Arreglar la acera enfrente de la asociación de vecinos, calle Moncofar.

Podar árboles junto al local de la asociación de vecinos, calle Moncofar.

El riego por goteo en Rafalafena no funciona. El césped se ha quemado. Tampoco
funciona en el Paseo Lidón. Las últimas lluvias han recuperado un poco la zona verde,
pero no es por el funcionamiento del goteo.

El baldeo de calles y aceras no se nota.

Interviene José M. Rebollo de la Rosa. El señor Rebollo comenta que ya se han
instalado las papeleras en la Av del Mar, junta a la parada de bicicas.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte
horas  y  cincuenta  minutos,  extendiéndose  de  ella  la  presente  acta  firmada  por  el
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al márgen)

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 4
SC

C
W

F7
AH

94
R

S2
R

SF
TK

W
XG

E3
S 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 3

 d
e 

6 



ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE EST

Núm. d'Acta: 6

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28. setembre. 2021

Hora inicie / fi: 20.10 / 20.50

Lloc: Palau de la Festa, s/n. Sala Museu

Membres Assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE Presidente (Partido Socialista – PSPV)

JORGE RIBES VICENTE Vicepresidente (PSPV)

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular)

VICKY AMORES HEREDIA A VV Rafalafena

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ A VV Gumbau

JOSÉ D. PARRA CUARTERO A VV Doctor Marañón y Adyacentes

ESTEBAN ADELL BOIX A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

Membres Absents:

Sin designar Veí (Ciudadanos)

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT A VV Rafalafena dels Tarongers

NURIA SOLSONA SORRIBES AMPA CP Lluis Revest

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió i abans de passar al primer punt de l'orde
del dia es procedeix a la presa de possessió del càrrec de vocal de la Junta i del Consell
Municipal del Districte Est, del senyor Salvador Hugo López Bernardo, com a Veí proposat
per l'Alcaldia, substituint a la senyora Ignacia Lorite Martínez. Per a això es fa referència al
Reial decret 707/1979, de 5 d'abril, pel qual s'estableix la fórmula de jurament en càrrecs i
funcions públiques.

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 22 de juny de 2021.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.
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2n.- Informe del President.

El senyor President indica en primer lloc, que encara que lamentablement no
es va poder dur a terme la reunió del Consell i Junta del mes de juliol per falta de quòrum,
el  senyor  Antonio  Costa,  Oficial-Cap  del  Servei  de  Prevenció,  Extinció  d'Incendis  i
Salvament de Castelló, i que venia com a convidat a eixa reunió, va tindre a bé fer una
exposició a trets generals del Pla d'emergències del Polígon del Serrallo, cosa que van
agrair els membres assistents.

El senyor President convida als membres assistents al fet que proposen nous
temes per a portar-los a les reunions de les Juntes i puguen ser exposats per Tècnics
competents en eixa matèria amb la finalitat d'informar i aclarir dubtes que pogueren sorgir
sobre el  mateix.  El  tema proposat  pels  membres assistents per  a futures reunions és:
Jardineria i zones infantils a Castelló.

3r.- Precs i preguntes.

Intervé Eva M.ª Jiménez Jiménez.  La senyora Jiménez,  ve a confirmar les
paraules  del  senyor  President,  quant  a que s'ha solucionat  el  tema de l'escaló  trencat
provocat per les obres de l'Indiana Bill, també que s'han posat bancs en l'Av. de la Mar i el
semàfor que hi ha en l'encreuament d’eixa Av. amb la Ronda Est s'han revisat els temps de
pas de vianants, per a evitar l'embós de vehicles en eixe punt.

Intervé Esteban Adell Boix. El senyor Adell fa un repàs als següents punts:

Problemes de circulació en el Bulevard Vicente Blasco Ibáñez. En relació amb
este tema el senyor Vicepresident, comenta que hi ha un projecte en marxa idèntic al qual
es va aplicar a l'Av. Capuchinos, que consisteix a eliminar els encreuaments del bulevard.
En alguns d'ells ja s'han posat fites per a bloquejar l'accés. Només està previst i fora d’este
projecte abans esmentat, la col·locació d'un sol pas elevat en tot el bulevard, principalment
per l'alt cost d’este.

El senyor Adell comenta perquè es tinga en compte que, en obligar els vehicles
a canviar el sentit sol en els extrems del bulevard, a part de la rotonda enfront de la Ciutat
de la Justícia, incrementarà el volum de vehicles en eixos punts complicant-se la circulació.
El senyor Vicepresident comenta sobre este tema que ja s'anirà veient com evoluciona.

Pregunta  si  s'arreglaran  tots  els  forats  en  l'andana  central  del  bulevard,
provocats principalment per les arrels dels arbres. El senyor President comenta que si.

Que s'hauria de tallar la gespa amb major freqüència.

Que els fruits que produeixen les palmeres cauen a terra i embruten la vorera.
A veure si es pot dur a terme algun tipus d'actuació per a evitar-lo, com per exemple podar-
les.

Si el conservatori se situarà en el solar enfront de la Ciutat de la Justícia. I si és
així  caldria  preveure  un  problema  d'aparcament  i  circulatori  per  la  major  afluència  de
vehicles en eixa zona. El senyor president comenta sobre este tema que encara que eixa
ubicació compta amb moltes possibilitats que es construïsca el conservatori,  encara no
està decidida al cent per cent la ubicació definitiva.

S'està produint  en les últimes setmanes botelló dins de les instal·lacions de
l'IES Sos Baynat, deixant-ho tot ple de brutícia. Se sol·licita major presència policial com a
mesura dissuasiva.
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Taules de ping-pong. El senyor president comenta que està prevista la compra.

Intervé  Sergio Toledo Llorens.  El  senyor Toledo manifesta la  problemàtica
que suposen els  solars,  abandonats,  plens d'herbes,  bruts,  etc.,  de la  zona Censal  de
Castelló que estan al costat de zones edificades. Són un focus de rates, paneroles i altres
insectes i  el  més perillós  són els  incendis  que poden provocar-se,  sobretot  en l'època
estival,  com ja ha ocorregut recentment (carrer riu Sena). Se sol·licita que obliguen als
propietaris a la neteja d’estos.

Intervé  José D. Parra Cuartero.  El  senyor Parra, torna a incidir  temes que
encara estan pendents per fer o que la seua execució no és suficient:

Que  falta  asfaltat  i  arranjament  de  voreres,  diversos  carrers:  Moncada,
Guitarrista Fortea, Godofredo Buenosaires/Comanda Fadrell…

Falta neteja amb aigua la Plaça Doctor Marañón i en general més neteja en tot
el barri. 

Col·locació  de gronxadors  per  als  xiquets  en la  zona que va des de plaça
Fadrell a plaça Doctor Marañón. 

Intervé Vicky Amores Heredia. La senyora Amores,torna a incidir temes que
encara estan pendents per fer o que la seua execució no és suficient:

Falta dividir el local de l'associació de veïns, al carrer Doctor Ferrán, amb unes
portes corredisses.

Falta buscar  una solució  que de major  seguretat  en el  pas de vianants del
carrer Benicarló, enfront del bar Caracas, per a accedir al Passeig de l'Amistat.

Se  sol·licita  nou  mesurament  en  plaça  Muralla  Liberal,  perquè  es  retire  la
denominació de zona PAU.

Instal·lació d'aparells d'exercici.

Falta  poda  en el  barri.  Ha  de fer-se  en  les  èpoques  que corresponga.  Els
tarongers estan malalts.

Arreglar la vorera enfront de l'associació de veïns, carrer Moncofar.

Podar arbres al costat del local de l'associació de veïns, carrer Moncofar.

El reg per degoteig en Rafalafena no funciona. La gespa s'ha cremat. Tampoc
funciona en el Passeig Lidón. Les últimes pluges han recuperat una mica la zona verda,
però no és pel funcionament del degoteig.

La neteja amb aigua de carrers i voreres no es nota.

Intervé José M. Rebollo de la Rosa. El senyor Rebollo comenta que ja s'han
instal·lat les papereres en la Av de la Mar, junt a la parada de bicicas.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i
cinquanta minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i el Secretari.

(Document signat electrònicament al márgen)
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